



In Loving Memory of Mr. Chan Chee Yum, Former School Supervisor and Principal

It is with great sadness that we mourn the passing of our beloved retired School Supervisor and Principal, Mr. Chan Chee Yum, on 5 December 2022. Our heartfelt condolences go out to his family and those who know him and love him.

Mr. Chan belonged to the first batch of teachers recruited at the school's inception in September 1961. He was promoted to Vice-Principal in September 1971 and Principal in September 1973 and was appointed by the School Management Committee to be School Supervisor in February 1976. Over the past four decades, Mr. Chan worked tirelessly and effectively for the school. He devoted himself whole-heartedly to education and to Bishop Hall Jubilee School for 40 years until his retirement in 2001. We are truly grateful for his devoted service and profound contributions to the school.

Mr. Chan was held in the highest regard by Jubileans. He will forever be fondly remembered as part of the Jubilean family.

May Mr. Chan rest in peace. We pray that God brings his family peace, strength and comfort during this difficult time.

前任校監及校長陳志欽先生安息主懷

我們懷著沉痛心情公布敬愛的退休校監及校長陳志欽先生於 2022 年 12 月 5 日安息主懷。為此，本校上下深切哀悼，並對他的家人及所有愛他的人致以衷心的慰問。

陳志欽校長乃是 1961 年 9 月建校時首批聘用的教師。他於 1971 年 9 月晉升為副校長，1973 年 9 月晉升為校長，1976 年 2 月被學校管理委員會委任為校監。四十年來，陳校長孜孜不倦、卓有成效地為學校服務，培養無數學界精英。他秉持敬業樂群的精神，為社會和學校貢獻良多，直至 2001 年退休。我們衷心感謝他對學校的熱心服務和深遠貢獻。

我們謹向陳校長致以崇高敬意。他將永遠屬於銀禧大家庭，我們永遠懷念他。

願陳校長安息主懷。求主在這艱難的時期賜給他的家人最深切的平安、力量和安慰。